
Sitno, 16 sierpnia 2010 roku

ST - 0043/V/48/2010

Protokół Nr XLVIII/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 16 sierpnia 2010 roku

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie Uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2010 rok,
- w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego.

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Pawlicha Bogdan
13. Szajnoga Marek
14. Tukiendorf Edward
15. Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad XLVIII  Sesji  Rady Gminy w bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący  powitał  Radnych  a  także  gości:  Wójta  Gminy  Pana  Kajetana 
Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę 
Hryciuk.
Obrady rozpoczęły się o godz. 8°° i trwały do godz. 10°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  informując 
jednocześnie o dodatkowej uchwale oraz prosząc o przełożenie punktu „Przyjęcie 
Protokołu z poprzedniej sesji” na kolejną sesję (ze względu na urlop pracownika). 
Pan  Sekretarz  poinformował,  że  dodatkowa  uchwała  dotyczy  wykupu  działek 
w Kornelówce od Pana Depy, Szewczuka i Burego w celu poszerzenia drogi.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  obrad  i  przyjęli 
go z proponowanymi zmianami jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:
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1) Uchwała Nr XLVIII/269/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 16 sierpnia 2010 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok.
Pan Wójt pokrótce przedstawił sytuację finansową Gminy Sitno dodając, że 
wynikłe braki finansowe mają swoje źródło m.in. w zmniejszonej o ok. 10 % 
subwencji (tj. o ok. 150.000,-zł). Ponadto środków zabraknie ze względu na 
zwiększone wydatki  m.in.  na  budowę dróg,  chodników,  zadania  strażackie, 
wydatki w Urzędzie Gminy, gospodarstwie pomocniczym, oświetlenie uliczne 
(energia), rozbudowie GOK, budowie „Orlika” oraz dodatkowym wydatkom 
w oświacie.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że przedstawiona sytuacja jest nie za 
bardzo korzystna.
Następnie  Przewodniczący  zapytał  czy  zabezpieczono  środki  dla  GSW 
(20.000,-zł).
Pani Skarbnik wyjaśniła, że dla GSW przekazano tylko 5.000,-zł ze względu 
na brak środków.
Pan Jerzy Mazurek zapytał czy to jest ostateczna brakująca kwota czy to się 
może jeszcze zmienić.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że mogą jeszcze wyniknąć braki finansowe w oświacie 
(program „Radosna Szkoła”, aneksy do arkuszy organizacyjnych szkół”.
Pan Jerzy Mazurek zapytał o budowę chodnika w Cześnikach.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że miała być to kwota z elewacji szkoły.
Pan  Bogdan  Pawlicha  stwierdził,  że  miała  być  to  kwota  zabrana 
z planowanych prac na cmentarzu.
Pan  Sekretarz  zaproponował,  by  zastanowić  się  czy  tych  środków  nie 
zabezpieczyć do wniosku z RPO.
Ponadto  Pan  Sekretarz  poinformował  o  dodatkowym  wjeździe  na  boisko 
„Orlik”  w  Jarosławcu  od  strony  drogi  powiatowej  oraz  o  problemie 
z utwardzeniem placu w Jarosławcu (problem z Zarządem Wspólnoty, który 
nie chce przekazać gruntu).
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  należy  się  przygotować  na  to, 
że może jeszcze zabraknąć środków.
Następnie  Przewodniczący  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  Uchwały 
Nr XLVIII/269/2010.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

2) Uchwała Nr XLVIII/270/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 16 sierpnia 2010 r. 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała Nr XLVIII/271/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 16 sierpnia 2010 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno Pan dr inż. Kajetan Protas.
Poruszone w sprawozdaniu zagadnienia:

1) Funkcjonowanie GSW w Sitnie,
2) Realizacja zadań drogowych,
3) Realizacja  pozostałych  inwestycji  („Orlik”,  hydrofornia  w  Sitnie, 

Dom Kultury),
4) Budowa chodników,
5) Funkcjonowanie oświaty (w tym dowożenie),
6) Informacja dot. mienia komunalnego,
7) Funkcjonowanie OSP,
8) Wydarzenia kulturalno-sportowe (dożynki powiatowe, gminne (05.09.2010 r.), 

święto OSP Jarosławiec i Stabrów (12.09.2010 r.).
9) Przypomnienie  o  terminie  składania  ostatnich  oświadczeń  majątkowych 

– 12.09.2010 r.,
10)Informacja  nt.  wniosków  o  zwrot  akcyzy  do  paliwa  rolniczego 

(od 1 do 30 września). 

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan Sekretarz poinformował o budowie kanalizacji i sieci wodociągowej na Osiedlu 
w Jarosławcu.
Ponadto  Pan  Sekretarz  poprosił  o  zgłaszanie  najpilniejszych  potrzeb  w  zakresie 
budowy  przydomowych  oczyszczalni  ścieków,  gdyż  kilka  oczyszczalni  będzie 
wybudowanych w tym roku.
Dożynki gminne odbędą się 5 września 2010 r. razem z LGD „Ziemia Zamojska”. 
Zostanie  również  złożony  projekt  na  renowację  8  kapliczek.  Na  1  września 
zaplanowano w Szkole w Horyszowie Polskim uroczystość nadania Szkole imienia 
Pani Stanisławy Baj.
Pan Leszek Kozak zapytał kiedy będzie zabierany eternit a także zwrócił się z prośbą 
o podsypanie drogi koło Pana Robaczyńskiego, drogi koło Pana Depy oraz poprawę 
boiska sportowego.
Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  uwagę  na  bardzo  wolne  tempo  malowania  Szkoły 
w  Cześnikach.  Ponadto  Pan  Mazurek  zapytał  o  sprawę  parkingu  przy  Szkole, 
chodnika  koło  Pana  Jagiełły,  podsypania  drogi  w  Karpiu,  oświetlenia  ulicznego 
w Karpiu (świeci się cały dzień) oraz przepustu koło Pana Laszczyńskiego.
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Pan Sekretarz poinformował, że w Karpiu pod lasem planowane jest  przyłączenie 
4 lamp uliczanych.
Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  zwrócił  uwagę,  że  brakuje  oświetlenia  również 
w Stabrowie Reformie.
Pan Janusz Brzozowski zaproponował, by ogłosić na tablicy sołeckiej w Jarosławcu, 
że  Zarząd Wspólnoty  nie  chce  przekazać  gruntu  pod plac.  W ten  sposób  będzie 
nacisk społeczny i problem się skończy.
Natomiast  odnośnie  nadania  imienia  Pani  Stanisławy  Baj  Szkole  w  Horyszowie 
Polskim – to byłoby to pięknym gestem, gdyby Rada Gminy ufundowała sztandar.
Pan Sekretarz poinformował, że Stowarzyszenie dało 1.500,-zł zaliczki na uszycie 
sztandaru i szukani są sponsorzy.
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  się  z  prośbą  o  podsypanie  poboczy  nowych  dróg 
asfaltowych.
Ponadto Pan Szajnoga zaproponował, by na dożynkach gminnych postawić namiot 
dla rolników z terenu Gminy Sitno.
Pan  Sekretarz  poinformował,  że  razem  będą  organizowane  dożynki  gminne 
i  parafialne.  Będzie  też  organizowany  konkurs  na  dania  regionalne.  Wstępnie  na 
starostów  dożynek  zaproponowano  Pana  Adama  Dadię  z  Kol.  Sitno  i  Panią 
Adamczuk ze Stabrowa.
Pan  Szajnoga  zaproponował,  by  na  starostów  dożynek  brać  rolników  z  tych 
miejscowości, które jeszcze nie były.
Pan Zygmunt Niedźwiedź zapytał o pojemniki na plastiki.
Pan Wójt wyjaśnił, że takich pojemników już nie będzie.
Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał  o  oświadczeniach  majątkowych,  które 
mają być składanie wg. stanu na 12 września 2010 r.
Pan  Wójt  przekazał  Państwu  Radnym  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu 
za I półrocze 2010 r. i poinformował, że kolejna sesja planowana jest na 30 sierpnia 
2010 r. na godz. 8.00.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za wnioskiem Pana Janusza 
Brzozowskiego  w  sprawie  przekazania  1.500,-zł  na  sztandar  dla  Szkoły 
w Horyszowie Polskim.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  wnioskiem  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Pan Jerzy Mazurek zapytał o sprawę chodnika w Karpiu oraz przejścia dla pieszych 
(Dębinka).
Pan  Wójt  stwierdził,  że  jest  to  b.  trudna  sytuacja.  Prowadzone  są  rozmowy 
w  ww.  sprawie  jak  również  w  sprawie  modernizacji  zatoki  przy  Osiedlu 
w Jarosławcu, przejścia przez tory, utrzymania poboczy.
Pani Małgorzata Adamczuk zapytała o sprawę dowożenia do szkół (P. Stopek).
Pan Sekretarz wyjasnił, że jest to w gestii dyrektora szkoły. 20 sierpnia odbędzie się 
spotkanie  z  dyrektorami  szkół  o  wtedy  razem  zorganizować  spotkanie  Komisji 
Oświaty i poruszyć tą sprawę.
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Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  zaproponował  spotkanie  Komisji  Oświaty  20  sierpnia 
2010 r. o godz. 10.00.
Pan  Leszek  Kozak  zaproponował  spotkanie  Komisji  Rolnictwa,  w  celu 
zaproponowania starostów dożynek – na 20 sierpnia 2010 r. o godz. 9.00.
Na tym zakończono realizację punktu „Sprawy różne”.
  

Ad. 8
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:

Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf

  


